

Dear Governor Haley and family

MERRY
Christmas

and all good wishes
for the new year. 2016.

With respectful regards.

Nagesh

Nagesh Singh
Consul General
Consulate General of India
Atlanta



The purchase of this card helps UNICEF put children first.

Since 1946, UNICEF has provided water, nutrition, medicine, and education to children worldwide. UNICEF has helped save more children's lives than any other humanitarian organization.

\$1 can provide: 40 days of clean water for a child, immunizations for 3 children, or lifesaving nutrition for a child.

L'achat de cette carte aide l'UNICEF à donner la priorité aux enfants.

Depuis 1946, l'UNICEF a fourni de l'eau, de la nourriture, des médicaments et une éducation à des enfants dans le monde entier. L'UNICEF a sauvé la vie d'un plus grand nombre d'enfants que tout autre organisme humanitaire.

1 \$ peut fournir 40 jours d'eau potable à un enfant, des vaccins à 3 enfants ou une aide nutritionnelle à un enfant.

In USA/www.unicefusa.org In Canada/www.unicef.ca

UNICEF cards are made with a commitment to sustainable forest management and the responsible use of the planet's natural resources.

Les cartes de l'UNICEF soutiennent l'engagement en faveur d'une gestion durable des forêts et d'une utilisation responsable des ressources naturelles de la planète.

UNICEF's name and emblem are protected under international law.
Le nom et l'emblème UNICEF sont protégés par les règles du droit international.

URS 5172A

© HMK, LIC.
MADE IN U.S.A.
FABRIQUÉ AUX É.-U.

